
REPUBLIKA HRVATSKA 

ŽUPANIJA SPLITSKO-DALMATINSKA 

TEHNIČKA I INDUSTRIJSKA ŠKOLA 

RUĐERA BOŠKOVIĆA U SINJU 

KLASA: 007-04/22-01/14 

URBROJ: 2181-348-08-22-2 

U Sinju 02.12.2022. 

 

Z a p i s n i k  
 

Četrnaeste (14.) sjednice Školskog odbora Tehničke i industrijske škole Ruđera 

Boškovića u Sinju, održane 02.12.2022.  

 

POČETAK RADA U 11,30 SATI, online, zapisnički u uredu ravnateljice. 

 

Zapisničar: Mladen Vušković 

 

Predsjednik Školskog odbora provjerio je nazočnost članova Školskog odbora na sjednici : 

- IZ REDA NASTAVNIKA I STRUČNIH SURADNIKA:  Ivan Vulić(osobno) i 

Mirena Drčelić (osobno) 

- ČLAN ŠKOLSKOG ODBORA KOJEG SU IMENOVALI RADNICI: Sretan Ugrin 

(osobno)  

- ISPRED OSNIVAČA:  Petar Šabić (opravdano) Ante Jukić (nazočan online), Ante 

Prolić (opravdano) 

- IZ REDA RODITELJA: Enđi Galić (nazočna online)  

 

Uz nazočne članove Školskog odbora  po službenoj dužnosti nazočan  je Mladen 

Vušković, tajnik, ujedno i zapisničar, te ravnateljica, Marica Barać. 

Nakon što je utvrdio, da je prisutna većina od ukupnog broja članova Školskog odbora 

(nazočno 5/7 članova), Predsjednik Školskog odbora je sjednicu otvorio i predložio 

 

D n e v n i   r e d  : 

 

1. Odluka o usvajanju Zapisnika 13. sjednice  Školskog odbora.  

 

2. Izvješće ravnateljice o realizaciji 13. sjednice  Školskog odbora.  

 

3. Zahtjev Stolnoteniskog kluba Sinj za niži iznos zakupnine 

 

4. Izmjene i dopune Godišnjeg plana i programa rada Tehničke i industrijske škole 

Ruđera Boškovića u Sinju za školsku godinu 2022./2023. 

 

5.  Revizija i otpis knjižnične građe 

 

6. Izbor članova Povjerenstva za kvalitetu i tima za samovrednovanje za školsku 

godinu 2022./2023. 

 

Ravnateljica i predsjednik ŠO predlažu dopunu dnevnog reda : 

 



7. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 

poduzetim u cilju zaštite prava učenika za školsku godinu 2021/2022 

 

Ad 1.) Odluka o usvajanju Zapisnika 13. sjednice Školskog odbora 

 

Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na vjerodostojnost Zapisnika 13. 

sjednice Školskog odbora i jednoglasno su donijeli 

 

O D L U K U 

o usvajanju  Zapisnika  

 

Usvaja se Zapisnik trinaeste (13.) sjednice Školskog odbora  

 

Ad 2.) Izvješće ravnateljice o realizaciji odluka 13. sjednice Školskog odbora  

 

Ravnateljica je izvijestila da su odluke 13. sjednice Školskog odbora realizirane, 

objavljene na oglasnoj ploči i na mrežnim stranicama Škole.  

 

Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na izvješće, i jednoglasno su donijeli 

 

O D L U K U 

o usvajanju  izvješća o realizaciji odluka 13. sjednice  Školskog odbora 

 

Usvaja se izvješće ravnateljice o realizaciji odluka trinaeste (13.) sjednice Školskog 

odbora  

 

Ad.3. Zahtjev Stolnoteniskog kluba Sinj za niži iznos zakupnine 

 

Ravnateljica je izvijestila da je škola zaprimila mail kojim stolnoteniski klub traži 

smanjenje naknada za korištenje male sportske dvorane, kao i mail grada Sinja kojim se 

podupire njihov zahtjev i moli za razumijevanje. 

Ravnateljica je izvijestila kako je sa STK „Sinj“ Sinj nedavno sklopljen ugovor kojim 

je produljen raniji Ugovor o korištenju dvorane. Iznos naknade određen je Odlukom osnivača, 

Županije Splitsko dalmatinske, i primjenjuje se po najnižem iznosu, iako su u međuvremenu 

poskupljeni grijanje i struja. 

 

Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na izvješće ravnateljice, i jednoglasno 

su donijeli 

 

O D L U K U 

o odbijanju zahtjeva STK „Sinj“ za smanjenje iznosa zakupnine 

 

Odbija se zahtjev STK „Sinj“ za smanjenje iznosa zakupnine za zakup male sportske 

dvorane. 

Upućuje se STK „Sinj“ da se svojim zahtjevom obrati Osnivaču škole, Županiji 

Splitsko dalmatinskoj kao nadležnom javnopravnom tijelu za određivanje cijene zakupnine 

prostora škole. 

Upućuje se STK „Sinj“  da se svojim zahtjevom obrati nadležnom uredu Grada Sinja, 

radi traženja višeg iznosa financiranja rada kluba. 

 

 

 



 

Ad.4. Izmjene i dopune Godišnjeg plana i programa rada Tehničke i industrijske škole 

Ruđera Boškovića u Sinju za školsku godinu 2022./2023. 

 

Ravnateljica je izvijestila da je prema suglasnosti MZO zaposlena stručna suradnica – 

psihologinja, sukladno tome potrebno je Plan i program rada psihologa uvrstiti u Godišnji 

plan i program rada Škole kao i Školski preventivni program. Došlo je do izmjene tjednih 

zaduženja kod nastavnike praktične prema stručnoj spremi navedenih nastavnika kao i do 

promjene rasporeda sati za školsku godinu 2022./2023., stoga je iste potrebno uvrstiti u 

Godišnji plan i program rada Tehničke i industrijske škole Ruđera Boškovića u Sinju 

temeljem odluke školskog odbora. 

 

Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na obrazloženje, i jednoglasno su 

donijeli 

 

O D L U K U 

o usvajanju  Izmjena i dopuna Godišnjeg plana i programa rada Tehničke 

i industrijske škole Ruđera Boškovića u Sinju za školsku godinu 2022./2023. 

 

Usvajaju se Izmjene i dopune Godišnjeg plana i programa rada Tehničke i industrijske 

škole Ruđera Boškovića u Sinju za školsku godinu 2022./2023. 

 

Ad.5.  Revizija i otpis knjižnične građe 

 

U ured ravnateljice, na sjednicu školskog odbora osobno je pristupila Nikolina 

Vuković, kao knjižničar, te obrazložila potrebu otpisa revidirane knjižnične građe. 

 

Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na obrazloženje, i jednoglasno su 

donijeli 

 

O D L U K U 

o reviziji i otpisu knjižnične građe  

 

Usvaja se Odluka o reviziji i otpisu knjižnične građe.  

 

 

Ad.6. Izbor članova Povjerenstva za kvalitetu i tima za samovrednovanje za školsku 

godinu 2022/2023. 

 

Ravnateljica je izvijestila da je 30. studenoga na 6. sjednici NV-a sukladno odredbama 

Zakona o strukovnom obrazovanju donesen prijedlog za imenovanje članova Povjerenstva za 

kvalitetu i tima za samovrednovanje za školsku godinu 2022./2023. godinu: 

– ravnatelj/ica ustanove, koji je i predsjednik/ica Povjerenstva; Marica Barać, dip.inž 

– predstavnik/ica nastavničkog vijeća; Ana Maras Vrančić, mag. educ. philol. croat. et mag. 

paed. 

– predstavnik/ica polaznika; Ivan Buljan, učenik 3a u zanimanju Strojarski računalni tehničar; 

izabran na 2. sjednici Vijeća učenika 



– predstavnik/ica roditelja; biti će imenovan/a nakon održane sjednice Vijeća roditelja 

– predstavnik/ica dionika na prijedlog osnivača; - biti će imenovan/a nakon odluke osnivača 

Članovi NV-a u Tim za samovrednovanje jednoglasno su donijeli odluku o izboru članova u 

sastavu:  

- Željko Milanović, dipl.ing., nastavnik u Preradi i obradi drva – koordinator 

samovrednovanja 

- Marko Buratović, dipl. ing., nastavnik stručnih predmeta strojarstva - član 

- Mario Doljanin, ing., stručni učitelj, Instruktor vožnje – član  

 

Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na izvješće, i jednoglasno su donijeli 

 

O D L U K U 

o imenovanju članova Povjerenstva za kvalitetu i tima za samovrednovanje za 

školsku godinu 2022/2023 

 

Imenuju se članovi Povjerenstva za kvalitetu i tima za samovrednovanje za školsku 

godinu 2022/2023. godine u sastavu:   

– ravnatelj/ica ustanove, koji je i predsjednik/ica Povjerenstva; Marica Barać, dip.inž 

– predstavnik/ica nastavničkog vijeća; Ana Maras Vrančić, mag. educ. philol. croat. et mag. 

paed. 

– predstavnik/ica polaznika; Ivan Buljan, učenik 3a u zanimanju Strojarski računalni tehničar; 

izabran na 2. sjednici Vijeća učenika 

– predstavnik/ica roditelja; biti će imenovan nakon održane sjednice Vijeća roditelja 

– predstavnik/ica dionika na prijedlog osnivača; - biti će imenovan nakon odluke osnivača 

Tim za samovrednovanje:  

- Željko Milanović, dipl.ing., nastavnik u Preradi i obradi drva – koordinator 

samovrednovanja 

- Marko Buratović, dipl. ing., nastavnik stručnih predmeta strojarstva – član 

- Mario Doljanin, ing., stručni učitelj, Instruktor vožnje – član  

Ad.7. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 

poduzetim u cilju zaštite prava učenika za školsku godinu 2021./2022. 

Ravnateljica je podnijela Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te 

mjerama poduzetim u cilju zaštite prava učenika za školsku godinu 2021/2022. 

 

 

Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na izvješće, i jednoglasno su donijeli  




